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Ordföranden har ordet, 

Information om vår fjärrvärme! 

Det finns anledning att informera om vår 

lägenhetsvärme. Under den nuvarande 

perioden med allt mellan plus och minus i 

vår ute-temperatur, så kommer i flera fall 

ingen värme till våra element. Detta beror 

bland annat på, 

MälarEnergi levererar ingen värme.  

Det är för varmt ute! ASEA-stan kan inte 

koppla på tidigare. Leveransen kommer via 

fjärrvärmen.  

De av oss nymonterade termostatvreden på 

alla lägenhetselement måste ”motioneras”, 

alltså vridas på ett antal gånger för att få 

den automatiska inställningen att fungera.  

Jag uppmanar alla att göra detta! 

Under ett antal år så har den levererade 

värmen från MälarEnergi, innan energi-

krisen, varit relativt billig att köpa.  

Då kunde vi ha 23-25 grader i varje lägenhet 

men det går inte idag på grund av att 

fjärrvärmepriset är så högt. 

Vi har även, efter flera undersökningar av 

experter kunnat konstatera, att vår 

fjärrvärmeanläggning, när den byggdes på 

början av 80-talet, inte håller dagens mått i 

fråga om energikvalité och leverans av 

varmvatten.  

Detta måste och ska åtgärdas!  

Styrelsen arbetar på och undersöker, med 

hjälp av både Riksbyggen och Mälarenergi, 

hur vi ska kunna leverera ”mer värme” till 

våra lägenheter.  

Vissa steg har redan tagits med till exempel 

byte av altandörrspartier på alla nedre plan 

på Rotorvägen 2-6 samt nuvarande 

dörrbyten som pågår på alla låghus. Vi har 

även konstaterat att nästan ingenting gjordes 

åt isolering på 80-talet. Det gör vi nu! 

Jag föreslår,  

Håll alla dörrar och fönster stängda men täck 

inte för eller stäng ventilationer i låghusen 

och/eller inblåsning av luft i höghusen.  

Allt samverkar i den totala värme och 

lufttillförseln! 

/Håkan Ax 

 


